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Referat:    

Emne Styremøte   

Dato: 8. oktober 2024 Tid: 18:00  

Sted Klubbhuset, Hortemo    

    

Til stede: Trond, Roger, Tom, Vibeke, Jeanette, Marielle, Fredrik 

Ikke til stede: Aina, Sondre 

Referent: Vibeke Wold Sunde 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte: Referatet godkjennes 
- Diverse info: 
- Saker fra hovedstyre: 

o Trenere kan leie klubbhuset 
o Det er ønske om et felles møte for styrene i håndballen 

og fotballen. 
o Idrettens 365 kan trolig avsluttes 

- Økonomi status: Ikke noe nytt 
- Årshjul: Ikke noe nytt 

Marielle 

Marked: Styrets leder 

 Trond/Tom 

Status sportslig: Sportslig leder 

Preben Grindland starter opp som trener for juniorlaget i 
slutten av oktober. 

Tom 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Puma-cup, evaluering og vurdering angående 2025  

Referat:  Arrangementskomiteen har evaluert arrangementet: 
- Generelle tilbakemeldinger om et bra gjennomført opplegg 
- Parkering fungerte veldig bra 
- Det var bra at det var aktiviteter 
- Noen av dommerne var litt forsiktige 
- Rydde- og riggeansvarlige må på plass 
- Mulig prisen kan økes noe slik at cupen kan erstatte en salgsdugnad 
- Bruke Cup-manager istedenfor Profixio 
- Neste år invitere kullene fra 2014 til 2019 
- Selv om Tornby-cup er samme helga velges samme helg til neste år, da det 

ikke er noen gode alternative helger som er ledige. 
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- Prisen økes til 650 kr pluss avgift for treerlagene og 950 kr pluss avgift. Det 
sendes ut «early bird» tilbud med gamle priser som gjelder fram til nyttår. 

 Hospitering på de eldste lagene  

Referat: Det er behov for klare regler for hvordan hospitering skal gjennomføres, slik 
at en unngår konflikt mellom lagene. 
 
Det gjennomføres et trenermøte med senior, junior og G2009 hvor det 
gjennomgås hvilke regler som skal gjelde. Det skal skrives referat fra møtet 
som tas med til styret. Forslag til regler innarbeides i forslag til revidering av 
sportsplanen. Dette tas opp igjen på trenersamlingen. 
 

 Søknad om økonomisk støtte til sosialt  

Referat: Senior har søkt om støtte til sosial tur. Klubben går med underskudd og har 
per i år ikke midler til dette, søknaden avslås. 

 Innkommet forslag: rolleavklaring på lagene   

Referat: Det har kommet med et innspill om at det skal settes opp en oversikt med 
rolleavklaringer knyttet til lagene; trener, foreldrekontakt m.m. 
 
Det gjennomgås hva klubben har av slike dokumenter og vurderes 
supplering basert på det som ligger ute på NFF sine sider. 
 

   

Referat:  

 Eventuelt  

Referat: Booking av hallen. Roger setter opp et forslag etter innspill fra Tom. 
Den gamle banen må brøytes om vinteren. 
Treningstider for hallen settes opp og sendes ut til lagene. 

   

 Neste styremøte: 4 november  

 


